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پروژه های بلاتکلیف یا بدون مجوز شهرداری!
نایب رئیس شورای شهر کرمان انتقاد کرد؛

شورای  رئیس  نایب  جامعه:  گروه 
شهر کرمان خطاب به شهردار با بیان 
سرمایه گذار  یک  جذب  برای  اینکه 
شود،  خورده  دل  خون  باید  شهر  در 
به بلاتکلیفی  گفت: »به شدت نسبت 
پروژه های سرمایه گذاری به شما انتقاد 

دارم«.
داد:  توضیح  کمساری  محمدرضا 
»پروژه داریم که مناقصۀ آن برگزار و 
ساعت  نیم  تازه  و  شده  انتخاب  برنده 
آن  جزئیات  دربارۀ  می خواهیم  بعد 
تصمیم بگیریم. حالا اگر شورا به این 
درست  مناقصه  آن  که  برسد  نتیجه 
اگر  شما  خود  شهردار  آقای  نیست، 
باشید چه می کنید  جای سرمایه گذار 
خواهید  شهرداری  به  نگاهی  چه  و 
دوستان  »برخی  افزود:  وی  داشت؟«. 
می گویند فراخوان بوده، در صورتی که 
برگزار شده  مناقصه  و  نیست  این طور 
سرمایه گذاری  سازمان  دوستان  است. 
می کشند  زحمت  ماه  چند  شهرداری 
شورا  از  را  سرمایه گذاری  مجوز  ولی 

نمی گیرید«.
وی ادامه داد: »یا می بینیم شخص 
استاندار یا معاون استاندار یا نمایندگان 
مجلس یک شرکت ملی را برای انجام 
شرکت  می آورند،  کار  پای  پروژه ای 
چهار ماه در حال طراحی مجموعه ای 
افتخاری  برای شهر  است که می تواند 
گرفته  شورا  از  مجوز  هنوز  اما  باشد 
نشده است. برداشتم این است که بعضا 
دادن  قرار  هم  مقابلِ  در  اتفاقات  این 

برخی سیستم هاست«.
بیان کرد: »شرکت مس  کمساری 
یک ظرفیت برای استان است و وقتی 
تمام  باید  می آید  سرمایه گذاری  برای 
موانع و حتی احتمالات را رفع کنیم تا 
همچنان به سرمایه گذاری ادامه بدهد«. 
وی گفت: »نمونۀ دیگر، واگذاری زمین 
هشت هکتاری به شهرک حیات طیبه 
است. هنوز مجوز از شورا گرفته نشده 
حال  در  لودر  یا  بیل  می بینیم  ولی 

فعالیت است«.
کرمان  شهر  شورای  رئیس  نایب 
را  موارد  این  »نمی خواهیم  افزود: 
هنوز  و  کنیم  قلمداد  تخلف  به عنوان 
نگاهم این قدر بدبینانه نشده که بگویم 
شهردار برخی کارها را انجام می دهد تا 
معذوریت هایی برای شورا ایجاد شود«. 
از  پیش  ماه  »چند  داد:  ادامه  وی 

شهردار تقاضا کردم که برای پروژه های 
در شورا  قانونی  مراحل  سرمایه گذاری 
مقابل مسئولان  در  تا شورا  طی شود 
اعتماد  و  نگیرد  قرار  استان  مدیران  و 

سرمایه گذاران هم تقویت شود«.
یکم  وی  استقامت،  گزارش  به 
آبان ماه در نشست عمومی شورای شهر 
از اظهاراتش  کرمان در بخش دیگری 
و کسی  حامیان  از  یکی  »بنده  گفت: 
و  تسریع  بر  تاکید  مرتب  که  هستم 
انجام عملیات عمرانی ساختمان جدید 
تاریخی(  )بافت   5 منطقه  شهرداری 
داشته ام اما حالا می خواهند شهرداری 

را بدون حصار افتتاح کنند«.
وی با بیان اینکه از شهردار منطقه 
برای  تاریخی و همۀ کسانی که  بافت 
تشکر  کردند  حمایت  اتفاق  این 
در  بود  قرار  »ابتدا  افزود:  می کنیم، 
بازۀ زمانی چهار، پنج ماهه ساختمان 
شهرداری  و  مرمت  شهرداری  مدرسه 
اما  منتقل شود  آنجا  به  تاریخی  بافت 
بیش از یک سال طول کشید. به این 
می دانیم  ولی  کردیم  عادت  تاخیرها 
کشیده  کار  این  برای  زیادی  زحمت 
شده و حالا اصرار بر این شده در فلان 
تاریخ باید این ساختمان افتتاح شود و 
تکمیل  کار شهرداری حصار  در حین 

شود«.
وی افزود: »این در حالی است که 
حصار، امنیت سازمان است و باید قبل 
تاریخی  بافت  شهرداری  استقرار  از 

آماده شود«. 
وی با تاکید بر اینکه پیش از تکمیل 
جدید  ساختمان  افتتاح  برای  حصار 
قول  »حتما  کرد:  اظهار  نشود،  عجله 
این  در  که  بزرگوارانی  اسم  می دهیم 
زمینه موثر بودند، چه در آینده باشند 
و چه نباشند در این ماجرا آورده شود. 
بنابراین عجله نشود و با کار تمام شده 

ساختمان افتتاح شود«.
اصلاحیه بودجه بدون نظر شورا

از  دیگری  بخش  در  کمساری 
برخی  زمینۀ  سخنان خود گفت: »در 
که  جابه جایی  و  بودجه  اصلاحیه های 
که  شاهدیم  می گیرد،  صورت  دارد 
برخی اتفافات رقم می خورد و بعد برای 
اینکه صرفا اسناد درست شود به شورا 
می آید. جناب آقای شهردار، ما چنین 
و  جابه جا  ردیفی  که  نداشتیم  قراری 
شهرداری  نیروی  حالا  و  شود  هزینه 
تایید  را  آن  که  بخواهد  از شورا  بیاید 

کنیم«.
با  نایب رئیس شورای شهر کرمان 
نیست،  درستی  رویۀ  این  اینکه  بیان 
اصلاحیه ای  بناست  هم  »اگر  افزود: 
با  و  مناسب  زمان  در  بگیرد  صورت 

هماهنگی شورا انجام شود«.
ماجرای حصار ساختمان شهرداری 

این  به  پاسخ  در  کرمان  شهردار 
اظهارات گفت: »دربارۀ افتتاح پروژه ها 
دوستانی که از نزدیک در شهرداری در 
جریان کارها هستند می دانند بنده به 
شدت حساسیت دارم که کاری ناقص 
پروژه ای  نداریم  اصرار  و  نشود  افتتاح 
افتتاح  هرشکلی  به  تاریخی خاص  در 
جدید  ساختمان  افتتاح  دربارۀ  شود. 
تاریخی(  )بافت  شهرداری منطقه پنج 
یکی از دلایل تاخیر همین حساسیت ها 
افزود:  شعرباف تبریزی  سعید  بود«. 
تاریخی  بافت  کارگروه  به  پروژه  »این 
میراث  و  دانشگاه  و  رفته  شهرداری 
دربارۀ آن نظر داده است. قرار بود دکل 
هوایی نصب شود اما گفتند در حریم 
دیگر  طریقی  به  باید  و  است  میراث 
عمل شود«.وی با بیان اینکه افتتاح این 
پروژه تاکنون دو، سه مرتبه به تاخیر 
کارگروه  »در  داد:  ادامه  است،  افتاده 

معماری  با  حصاری  تاریخی  بافت 
سنتی برای این ساختمان تصویب شده 
که حتی اجرای نسخۀ کوچک شده آن 

چهار تا پنج ماه زمان می برد«.
شهردار کرمان بیان کرد: »بنابراین 
و  فعلی  دیوار  همین  با  شد  پیشنهاد 
انجام  اصلاحاتی، جابه جایی شهرداری 
تیم  با  حصار  اجرای  همزمان  و  شود 
وی  گیرد«.   صورت  سنتی  معماری 
تا حصار  گفت: »می توانیم صبر کنیم 
و  است  آماده  پروژه  ولی  شود  تمام 
با  می توان همزمان  که  گفته  حراست 
دربارۀ  وی  شود«.  اجرا  حصار  افتتاح، 
اصلاحیه های بودجه هم توضیح داد که 
اصلاحات به دلیل این بوده که بین ارقام 
آنچه که  و  بودجه  پیش بینی شده در 
نیاز واقعی بوده تفاوت هایی ایجاد شده 
ردیف های  برخی  اصلاح  به  مجبور  و 

بودجه شده اند. 
»در  کرد:  اظهار  کرمان  شهردار 
به  حتی  بودجه  ردیف  اصلاح  حد 
که  گفتم  هم  مناطق  شهرداری های 

شورا باید آن را مصوب کند«.
شعرباف تبریزی سپس گفت: »یکی 
مطلوب  فضای  ایجاد  دغدغه هایم  از 
سرمایه گذاری است«.  وی افزود: »برای 
اصل فراخوان و انتشار آن مصوبۀ کلی از 
شورا داریم و گفتیم در اولین گام بعد از 
فراخوان قرارداد به شورا ارسال شود«. 
وی دربارۀ سرمایه گذاری مس در زمین 
مجاور مسجد تاریخی ملک هم توضیح 
داد: »مس هنوز به عدد و رقم فراخوان 
نرسیده و می خواهند با هزینۀ خودشان 
به یک عدد برسند. شاید این پروژه را 
مس نبرد و هیچ تضمینی در این زمینه 
وجود ندارد چون در نهایت پروژه را به 

فراخوان می بریم«.
»در  داد:  ادامه  کرمان  شهردار 
شهرک حیات طیبه نیز هیچ واگذاری 
کمیسیون  به  را  آن  و  نگرفته  صورت 
ماده 5 بردیم تا تعیین محدوده شود و 
از مبلغ آماده سازی شهرک ها، سازمان 
انجام  زمین  این  در  تسطیحی  عمران 
صورت  واگذاری  ریال  یک  ولی  داده 
نگرفته است. این طرح باید در فراخوان 
کسی  هر  و  شود  ارائه  سرمایه گذاری 

می تواند شرکت کند«.
هیچ  »در  کرد:  تاکید  وی 
با  را  انحصاری  کاری  سرمایه گذاری 

کسی شروع نمی کنیم«. 

هیات  مصوبۀ  با  اقتصاد:  گروه 
علیخانی  احد  صندوق،  مدیره 
صندوق  موسسه  مدیرعامل  به عنوان 
مس  صنایع  ملی  شرکت  بازنشستگی 

ایران منصوب شد.
احد علیخانی متولد کرمان و دارای 
از  استخراج  گرایش  معدن  دکترای 

دانشگاه  شهید باهنر کرمان است.
به  می توان  علیخانی  سوابق  از 
عضویت در هیات مدیره شرکت ملی 
هیات  در  عضویت  ایران،  صنایع مس 
گهرزمین،  سنگ آهن  شرکت  مدیره 
طلای  شرکت  هیات مدیره  رئیس 

کردستان، رئیس هیات مدیره شرکت 
معدنکار باختر، مشاور عالی مدیرعامل 
صنعتی  و  معدنی  توسعه  شرکت 

صبانور و مدرس دانشگاه اشاره کرد.
به گزارش مس پرس، در جلسه ای 
خرمی شاد  امیر  دکتر  حضور  با  که 
مس،  ملی  شرکت  مدیرعامل 
هیات  اعضای  و  رئیس  امناء،  هیات 
شرکت  بازنشستگی  صندوق  مدیره 
و  تقدیر  ضمن  شد،  برگزار  مس 
علیخانی  احد  یزدانی راد،  از  تکریم 
معرفی  جدید  مدیرعامل   به عنوان 

شد. 

با مصوبۀ هیات مدیره؛
احد علیخانی 

مدیرعامل صندوق بازنشستگی مس شد

سالگرد وفات حضرت معصومه )س( را تسلیت می گوییم
روابط عمومی و امور بین الملل


